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Protokół  Nr LXIX/24 

 

Z sesji Rady Miejskiej w Parczewie, która odbyła się w dniu 22 lutego 2024 r. pod 

przewodnictwem p.  Mirosława Naumiuka – Przewodniczącego Rady Miejskiej  w Parczewie. 

Godzina rozpoczęcia –11 00. 

Godzina zakończenia – 1150 

Na stan 15 radnych Rady Miejskiej, zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło 15 

radnych.   

Obrady sesji protokołowała Bożena Topolewska – inspektor w Referacie Organizacyjno-

Prawnym. 

Ewidencja podjętych uchwał: 

1. LXIX/474/2024 uchwała w sprawie powierzenia Miastu Radzyń Podlaski realizacji zadania 

w zakresie udzielenia mieszkańcom gminy Parczew schronienia w Schronisku 

dla osób bezdomnych; 

2. LXIX/475/2024 uchwała w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości 

stanowiących regionalną pomoc inwestycyjną; 

3. LXIX/476/2024 uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Parczewa dla 

terenów zlokalizowanych w południowo-zachodniej  części miasta Parczewa; 

4. LXIX/477/2024 uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 

5. LXIX/478/2024 uchwała w sprawie zmian budżetu gminy na 2024 r.; 

6. LXIX/479/2024 uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisjom 

Rady Miejskiej w Parczewie na 2024 rok. 

7. LXIX/480/2024 uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w 

Parczewie na 2024 rok. 

Podjęte uchwały stanowią załącznik do dokumentacji z sesji. 

Ad.1.1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mirosław Naumiuk otworzył obrady sesji. Powitał radnych, 

przedstawicieli Urzędu Miejskiego, sołtysów oraz publiczność śledzącą obrady.  

Ad.1.2. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada posiada wymagane 

quorum do odbycia sesji oraz podejmowania prawomocnych uchwał /w sesji bierze udział  15 

radnych/. 

Ad. 1.3. 

Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad sesji radni otrzymali przy 

zaproszeniach oraz przedstawił proponowany porządek obrad. 

1. Sprawy organizacyjne:  

1.1  otwarcie obrad sesji. 

1.2  stwierdzenie quorum. 
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1.3  ustalenie porządku obrad. 

1.4  przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych w 

okresie międzysesyjnym. 

3. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na  poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego za 2023 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1.   powierzenia Miastu Radzyń Podlaski realizacji zadania w zakresie udzielenia 

mieszkańcom gminy Parczew schronienia w Schronisku dla osób bezdomnych 

4.2. wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości stanowiących regionalną 

pomoc inwestycyjną 

4.3. zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Parczewa dla terenów zlokalizowanych 

w południowo-zachodniej  części miasta Parczewa 

4.4.   zmian wieloletniej prognozy finansowej 

4.5. zmian budżetu gminy na rok 2024 

5. Informacje Przewodniczących komisji Rady o rozpatrywanych przez komisje sprawach w 

okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

Zapytał: czy będą zgłaszane uwagi do porządku obrad?  

Radny Wiśniewski Adam złożył wniosek o podjęcie dwóch uchwał zmieniających uchwały w 

sprawie planów pracy Komisji na 2024 rok oraz planu pracy Rady Miejskiej na 2024 r w zakresie 

sprawozdań składanych przez jednostki kultury oraz MOPS. Zmiana dotyczy przeniesienia 

sprawozdań z miesiąca kwietnia na marzec, aby zostały one przyjęte przez Radę obecnej 

kadencji. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad o podjęcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisjom Rady Miejskiej             

w Parczewie na 2024 rok jako pkt. 4.6. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie.  

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin  X  

3. Chwalczuk Marek X   

4. Domański Adam X   

5. Duda Grzegorz  X  

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   
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Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

11. Piekarska Agnieszka  X  

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14.  Teleon Sławomir  X  

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W  wyniku głosowania, Rada przyjęła wniosek większością głosów /głosowało 15 radnych/.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad o podjęcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Parczewie na 2024 rok 

jako pkt. 4.7. 

Przewodniczący Rady poddał wniosek pod głosowanie.  

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin  X  

3. Chwalczuk Marek X   

4. Domański Adam X   

5. Duda Grzegorz  X  

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka  X  

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14.  Teleon Sławomir  X  

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W  wyniku głosowania, Rada przyjęła wniosek większością głosów /głosowało 15 radnych/.  

Przewodniczący przedstawił porządek obrad po zmianie. 

Ad.1.4 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni otrzymali projekt protokołu z poprzedniej sesji.  

Zapytał, czy będą uwagi do protokołu. Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie.  

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek X   

4. Domański Adam X   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz   X 

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka   X 

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   
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Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14.  Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W  wyniku głosowania, Rada przyjęła protokół większością głosów /głosowało 15 radnych/.  

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Mirosław Naumiuk poinformował, iż w okresie międzysesyjnym 

wpłynęła jedna interpelacja radnego Gołąba Łukasza w sprawie PSZOK.  

Ad. 3 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Radni otrzymali sprawozdanie z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na  poszczególnych stopniach awansu zawodowego za 2023 r. Było 

ono omawiane na dzisiejszym posiedzeniu komisji, opiniowała Komisja Oświaty. Ze 

sprawozdania wynika, iż Gmina Parczew nie wypłacała nauczycielom dodatku wyrównawczego 

do średnich wynagrodzeń na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. Zapytał, czy jest 

potrzeba ponownego przedstawienia sprawozdania. Wniosku nie zgłoszono. Przewodniczący 

otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 

Przewodniczący Rady poprosił  o opinię do sprawozdania. 

Przewodniczący Komisji Oświaty Wiśniewski Adam poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie. 

Przewodniczący Rady poddał  sprawozdanie pod głosowanie.  

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek X   

4. Domański Adam X   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14.  Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W  wyniku głosowania, Rada przyjęła sprawozdania jednogłośnie./głosowało 15 radnych/.  

Ad. 4.1 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały Nr 

LXIX/474/2024 w sprawie powierzenia Miastu Radzyń Podlaski realizacji zadania w zakresie 

udzielenia mieszkańcom gminy Parczew schronienia w Schronisku dla osób bezdomnych.                 

W dniu dzisiejszym  na wspólnym posiedzeniu komisji projekt uchwały omawiała p. Dyrektor 

MOPS a opiniowała Komisja Oświaty. Sprawa dotyczy zawarcia porozumienia z miastem Radzyń 
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Podlaski w sprawie realizacji tego zadania.  Zapytał, czy jest potrzeba dalszego omawiania. 

Wniosku nie zgłoszono. Przewodniczący otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  

Przewodniczący Rady poprosił  o opinię do  projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Oświaty Wiśniewski Adam poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady, korzystając z § 34 Statutu, poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek X   

4. Domański Adam X   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku jawnego głosowania Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie /głosowało 15 radnych. 

Ad. 4.2 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały                

LXVIX/475/2024 w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości stanowiących 

regionalną pomoc inwestycyjną. Na wspólnym posiedzeniu Komisji temat był omawiany przez p. 

Sekretarz  a opiniowała Komisja Strategii, Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa. Temat dotyczy 

wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców prowadzących 

działalność na terenie gminy Parczew. 

Zapytał, czy jest potrzeba dalszego omawiania. Wniosku nie zgłoszono. Przewodniczący 

otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto.  

Przewodniczący Rady poprosił  o opinię do  projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Strategii Matejczuk Bogusława poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie . 

Przewodniczący Rady, korzystając z § 34 Statutu, poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek X   

4. Domański Adam X   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   
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Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. /głosowało 15 radnych/ 

Ad. 4.3 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały                

LXIX/476/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Parczewa dla terenów 

zlokalizowanych w południowo-zachodniej  części miasta Parczewa. 

Na wspólnym posiedzeniu Komisji temat był omawiany przez p. kierownik Referatu 

Nieruchomości a opiniowała Komisja Strategii, Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa. 

Jest to zmiana uchwały intencyjnej z marca 2023 roku. Zmiana dotyczy uszczegółowienia 

załącznika graficznego. 

Zapytał, czy jest potrzeba dalszego omawiania. Wniosku nie zgłoszono. Przewodniczący otworzył 

dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 

Przewodniczący Rady poprosił  o opinię do  projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Strategii Matejczuk Bogusława poinformowała, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodniczący Rady  poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek X   

4. Domański Adam X   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. /głosowało 15 radnych/ 
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Ad. 4.4 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały  Nr 

LXIXI/477/2024 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej.  

Projekt był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym przez p. Skarbnik a 

opiniowała Komisja Strategii. Zmiany dotyczą  załącznika 1 do uchwały. 

Zapytał, czy jest potrzeba ponownego omawiania tej uchwały. Wniosku nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. Dyskusji nie podjęto. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii. 

Przewodnicząca Komisji Matejczuk Bogusława poinformowała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała  projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek X   

4. Domański Adam X   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. /głosowało 15 radnych/ 

Ad. 4.5 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały Nr 

LXIX/478/2024 w sprawie zmian budżetu gminy na 2024 rok.  

Projekt był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu dzisiejszym przez p. Skarbnik                

a opiniowała Komisja Strategii. 

Zmiana dotyczy zwiększenia dochodów o kwotę 27.542,88 i zwiększenia wydatków o kwotę 

843.199,97 zł  Proponowane zmiany mają wpływ na wysokość deficytu. 

Zapytał, czy jest potrzeba dalszego omawiania. Wniosku nie zgłoszono. Przewodniczący 

otworzył dyskusję.  

Radny Wiśniewski Adam nadmienił, iż został rozstrzygnięty przetarg na rewitalizację MOSIR, w 

związku z tym zmieniono budżet, ponieważ do najniższej oferty brakowało 840 000,00 zł. 

Burmistrz Parczewa poinformował, iż za kwotę 6.450.000,00 zł wykonany zostanie remont 

części sportowej stadionu. Dofinansowanie wynosi 5.000.000,00zł, co przy kwalifikowalnym VAT 

daje ok. 70%. Na remont sceny otrzymamy dofinansowanie 2.000.000,00 zł, będzie ogłoszony 

odrębny przetarg. Realizacja w przyszłym roku.  
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Przewodniczący Rady poprosił  o opinię do  projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Matejczuk Bogusława poinformowała, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała  projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek X   

4. Domański Adam X   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania Rada przyjęła uchwałę jednogłośnie. /głosowało 15 radnych/ 

 

W przerwie sesji, w godzinach 1130 - 1135 odbyło się wspólne posiedzenie komisji, prowadzone 

przez Przewodniczącego Komisji Oświaty Adama Wiśniewskiego, na którym zostały 

zaopiniowane projekty uchwał:   

LXIX/479/2024 uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisjom 

Rady Miejskiej w Parczewie na 2024 rok.  - opiniowała Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki 

Społecznej. Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie większością głosów.  

LXIX/480/2024 uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Parczewie 

na 2024 rok – opiniowały wszystkie komisje. 

Komisja  Oświaty zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie większością głosów. 

Komisja Skarg, wniosków i petycji zaopiniowała projekt uchwały negatywnie większością głosów. 

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie większością głosów. 

Komisja strategii zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie większością głosów. 

 

Ad. 4.6 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały Nr 

LXIX/479/2024 zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisjom Rady 

Miejskiej w Parczewie na 2024 rok.  na posiedzeniu w przerwie sesji opiniowała Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu i Opieki Społecznej.  

Przewodniczący Rady poprosił  o opinię do  projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji Wiśniewski Adam poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała  projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gołąba Łukasza o odczytanie 

treści uchwały, następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin  X  

3. Chwalczuk Marek X   

4. Domański Adam X   

5. Duda Grzegorz  X  

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka  X  

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir  X  

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania Rada przyjęła uchwałę większością głosów. /głosowało 15 radnych/ 

Ad. 4.7 

Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych otrzymał projekt uchwały Nr 

LXIX/480/2024 zmieniającej uchwałę w sprawie planu pracy Rady Miejskiej w Parczewie na 2024 

rok.  Na posiedzeniu w przerwie sesji opiniowały wszystkie Komisje.  

Przewodniczący Rady poprosił  o opinię do  projektu uchwały.  

Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: Komisja 

Oświaty – opinia pozytywna, Komisja Skarg, wniosków i petycji – opinia negatywna, Komisja 

Rewizyjna – opinia pozytywna, Komisja Strategii – opinia pozytywna. 

Przewodniczący Rady poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gołąba Łukasza o odczytanie 

treści uchwały, następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin  X  

3. Chwalczuk Marek X   

4. Domański Adam X   

5. Duda Grzegorz  X  

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka  X  

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir  X  

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania Rada przyjęła uchwałę większością głosów. /głosowało 15 radnych/ 
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Ad. 5 

Przewodniczący Rady Naumiuk Mirosław Przewodniczący zapytał, czy do poszczególnych 

komisji wpłynęły pisma i wnioski, które wymagają zajęcia stanowiska przez Radę. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Opieki Społecznej Wiśniewski Adam 

poinformował, że oprócz informacyjnego pisma w sprawie oświadczeń majątkowych, które było 

dekretowane do wszystkich komisji,  do komisji  pisma nie wpłynęły. 

Przewodnicząca  Komisji Strategii, Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa  Matejczuk 

Bogusława poinformowała, że do komisji wpłynęły pisma: 

- Wojewody Lubelskiego  w sprawie terminu składania oświadczeń majątkowych przed upływem 

kadencji, do wszystkich komisji  – informacyjnie. 

- Mieszkańców wsi Wierzbówka w sprawie utwardzenia drogi gminnej. Komisja wypracowała 

stanowisko, aby pismo przekazać Burmistrzowi Parczewa w celu udzielenia odpowiedzi, oraz 

podjęcia działań w sprawie poprawienia stanu tej drogi. 

Przewodniczący Rady poddał stanowisko komisji pod głosowanie. 

Lp. Nazwisko  Za Przec. Wstrz. 

1. Bloch Barbara X   

2. Brzezowski Marcin X   

3. Chwalczuk Marek X   

4. Domański Adam X   

5. Duda Grzegorz X   

6. Gołąb Łukasz Janusz X   

7. Goździk Tomasz X   

8. Kaczmarek Adam X   

9. Matejczuk Bogusława Barbara X   

10. Naumiuk Mirosław X   

11. Piekarska Agnieszka X   

12. Sokołowski Sławomir Krzysztof X   

13. Świć Tomasz Andrzej X   

14. Teleon Sławomir X   

15. Wiśniewski Adam Leszek X   

W wyniku głosowania Rada przyjęła stanowisko jednogłośnie. /głosowało 15 radnych/ 

Przewodniczący Komisji Skarg, wniosków i petycji  Goździk Tomasz poinformował, iż do 

Komisji pisma nie wpłynęły. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Domański Adam poinformował, że do  Komisji pisma nie 

wpłynęły. 

Ad. 6 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

W sprawach różnych radni zabierali głos w następującej kolejności: 

Radny Goździk Tomasz zaprosił na 10 marca do hali CKU na halowe zawody MDP. 

Burmistrz Parczewa zaprosił na konferencję podsumowującą program rewitalizacji na 28 lutego 

o godz. 1000 w Sali konferencyjnej. Na konferencji przedstawione zostaną także założenia planu 

rewitalizacji na lata następne. 
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Zaprosił także do udziału w biegu Tropem Wilczym, który w tym roku odbędzie się w Lasach 

Parczewskich. 

Sołtys wsi Wierzbówka Iwanek Piotr prosi o zwrócenie uwagi w sprawie braku organizacji 

ruchu na ul. Lipowej. W związku z tym, iż kończy pełnienie funkcji sołtysa, podziękował za 

współpracę z Radą i sołtysami. 

Ad.7 

Po wyczerpaniu porządku obrad pan Mirosław Naumiuk – Przewodniczący Rady  podziękował 

wszystkim uczestnikom za udział i dokonał zamknięcia obrad LXIX sesji Rady Miejskiej                    

w Parczewie. 

 

 

Protokolant:                                                      Przewodniczący obrad: 

 

Bożena Topolewska           Mirosław Naumiuk 


